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Slovo starosty
Vážení spoluobčané!
Opět je zde čas Vánoc, čas adventní. Pro většinu z nás čas očekáva-

ného klidu a pohody a zejména u dětí i čas naděje ve splnění vánočních 
přání a dárků. Věřím, že díky příznivému zimnímu počasí i čas zimních 
radovánek, které si nejlépe užijí zejména děti. 

Závěr roku, a  letos tomu nebude jinak, je tradičně i  dobou bilan-
cování. Proto mi tedy 
dovolte, abych se i  já 
nyní krátce ohlédl za 
právě končícím ro-
kem.

Bohužel to není 
ohlédnutí radostné. 
Ke stále pokračují-
cí válce na Ukrajině 
se přidala další na 
Blízkém východě. 
K  celkové nejistotě 
přispívá i pokračující 
inflace a nestálé ceny 
energií. To vše má 
negativní dopad také 
na hospodaření obcí. 
Na obce negativně 
dopadne i  „konsoli-
dační balíček vlády“, 
který snižuje koefici-
ent daňových příjmů 
obcí nejen pro rok 
2024, ale i  pro rok 
2025. I proto musíme 
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Na začátku prosince byl rozsvícen vánoční strom u kostela sv. Vác-
lava. Vyrostl ve Sportovní ulici a moc za něj děkuji paní Vlčové, která 
nám ho darovala. Další příležitost k setkání u stromečku bude 26. pro-
since na tradičním vánočním vytrubování, na které Vás srdečně zvu. 
Den před rozsvícením nezamyslického stromečku byl rozsvícen i  ten 
těšický. V obou částech městyse tak začal čas adventní.

Na závěr bych rád poděkoval všem pracovníkům městyse a zastupi-
telům za jejich práci v roce 2023. Stejně tak patří dík i všem občanům, 
kteří nám celoročně pomáhají a  zapojují se do přípravy různých akcí 
a není jim lhostejný každodenní život v obci. Vám všem, Vašim rodi-
nám, přátelům i známým přeji krásné a pohodové vánoční svátky a do 
nového roku všem hlavně pevné zdraví, štěstí, lásku a vzájemné poro-
zumění. 

Ing. Vlastimil Michlíček, starosta

na obci pokračovat v obezřetném hospodaření, což se nám v uplynu-
lých letech dařilo.

V  době od posledního vydání Hvězdičky se uskutečnilo spoustu 
akcí. Proběhly tradiční Svatováclavské slavnosti, které se i díky přízni-
vému podzimnímu počasí vydařily. V rámci programu proběhlo něko-
lik kulturních i sportovních akcí. Svatováclavského běhu se zúčastnilo 
rekordních 85 účastníků od nejmenších až po starší generace. Hojnou 
účast měly také hasičské závody „O pohár starosty městyse Nezamysli-
ce“ s více než 50 soutěžícími družstvy, z nichž 37 bylo mládežnických. 
Vydařila se i veselice v parku v ul. Gen. Svobody a další „hodové“ akce. 
Všem, kteří se na spolupořádání jednotlivých akcí podíleli, patří velký 
dík. V říjnu proběhla beseda s občany, na které byly prezentovány vý-
sledky jarního dotazníku a  plánované investiční akce. Z  dalších pod-
zimních akcí bych zmínil hlavně úspěch oddílu kolové. Dvojice Petr 
a Martin Přikrylovi potvrdili svoji dominanci v první lize a suverénně 
postoupili do nejvyšší soutěže, ŠKODA extraligy. V listopadu proběhla 
výsadba stromů za ulicí Končiny, která by měla usnadnit boj s  povr-
chovou i spodní vodou, nebo třeba Svatomartinské posezení u cimbálu 
a dobrého vínečka. 
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Studijní pobyt žáků ve Slovinsku - projekt ERASMUS+
Naše škola byla úspěšná v  žádosti 

o  grant Erasmus+, v  aktivitě „Krátko-
dobé projekty pro mobilitu studujících 

a zaměstnanců ve školním vzdělávání“. Náš projekt nazvaný: Tvořivý svět 
(Creative world) trvá po dobu 18 měsíců od 01. 09. 2022 do 29. 02. 2024. 
Maximální výše grantu činí 37.059,- EUR.

Pět pedagogů školy se účastnilo v měsíci dubnu týdenního vzdělávání 
v Dublinu v  Irsku. Dva pedagogové AJ se zdokonalovali v metodice vý-
uky cizího jazyka. Další tři vyučující se zabývali digitálními technologie-
mi a metodami výuky robotiky a algoritmizace pro výuku informatiky na 
základní škole (P. Jordán, O. Čáp, Z. Vránová, T. Indráková, J. Balážiová).  
Zahraniční vzdělávání pedagogů bylo velmi inspira-
tivní, získali spoustu nových vědomostí a zkušeností 
nejen od lektorů kurzů, ale zejména od zahraničních 
pedagogů. Poznali specifi ka vzdělávacího systému 
Irska i jiných zemí EU a navštívili také několik zají-
mavých míst v Irsku.

Druhá část projektu byla uskutečněna na podzim 
– od 8. do 14. října 2023. 25 dětí bylo na týden se 
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čtyřmi pedagogy  (O. Čáp, T. Indráková, J. Balážiová a P. Jordán) realizovat 
aktivity projektu do základní školy ve Slovinsku. Konkrétně OSNOVNA 
ŠOLA I MURSKA SOBOTA.

Během návštěvy proběhly společné činnosti žáků (workshopy, skupino-
vé práce, prezentace). Cílem byl rozvoj nadání žáků v oblastech – digitální 
dovednosti (3D tisk, 3D modelování, základy programování) a  také tzv. 
soft  skills (komunikace, kooperace, jazyková vybavenost, sdílení zkušenos-
tí, plánování). Doplňující údaje k projektu: výdaje na cestování, ubytování 
a aktivity v rámci projektu byly hrazeny z fondu EU. Výběr žáků byl prove-
den na základě stanovených kritérií a testů (mimo jiné ověřením základ-
ních znalostí AJ, základních dovedností v oblasti IT – zejména algoritmi-
zace, a dalších doplňkových kritérií). 

A jak konkrétněji probíhal týden našich žáků v zahraničí? Po úžasném 
a nečekaném hudebně-dramatickém přivítání slovinskými žáky před ško-
lou jsme si v pondělí ráno prohlédli školu. Přivítal nás pochopitelně pan 
ředitel A. Benko a několik dalších pedagogů. Byli jsme ohromeni zejména 
velikostí školy a jejím sportovním zázemím. Na závěr prohlídky jsme zaví-
tali do počítačové učebny. 

Pod vedením zkušeného pedagoga, zástupce ředitele Simona Hauka, 
a  za pomoci informatika Danila Lebarja tvořili žáci v  rámci workshopů 
v  programu počítačovou grafi ku – vytvořili klíčenku pro laserovou gra-
vírovačku. V úterý se žáci vypravili do blízkého Mariboru, kde společně 
sestavovali a programovali ve vědeckém centru roboty. Stihli jsme si také 
prohlédnout i část historického města. Ve středu se žáci věnovali 3D grafi ce 
pro 3D tiskárnu. V pátečním workshopu se žáci seznámili s mikrokontro-
lérem Arduino a  sestavili přenosné parkovací zařízení, které varuje před 
nebezpečím pípáním, blikajícími světly a textem na displeji. 

Naši žáci stihli také prezentovat naši školu a  seznámit s  originálními 
českými produkty svoje kamarády ze Slovinska. Vše pochopitelně v anglič-
tině. Během týdne žáci také poznali místní zajímavosti zejména díky inter-
aktivní expozici EXPANO popisující kraj v blízkosti řeky Mura. A přímo 
Murskou Sobotu poznávali pod vedením místního průvodce z informační-
ho centra. Během zahraniční výpravy jsme neminuli hlavní město Ljublanu 
a blízký přírodní park Triglav.
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Po celou dobu se aktivit účastnilo i několik žáků ze slovinské školy. Pro-
to se žáci mohli zdokonalovat i v používání anglického jazyka, který slo-
vinské děti ovládají velmi dobře. Týden utekl velmi rychle a pohodově ze-
jména dobrou organizací všech aktivit ze strany hostitelů. Velkou pochvalu 
zaslouží za přípravu a organizaci studijního pobytu také naši doprovázející 
učitelé, protože to nebylo v mnoha ohledech vůbec jednoduché.

Věříme, že rozloučením před odjezdem spolupráce s našimi slovinský-
mi přáteli neskončila, ba naopak. Návštěva zahraničí je atraktivní alterna-
tivou k běžným hodinám a stane se určitě obohacujícím a  inspirativním 
zážitkem pro obě strany s výhledem další spolupráce.

Virtuálně můžete navštívit slovinskou školu na jejich webu, zejména 
pak článek o naší návštěvě.

Za kolektiv pedagogů v projektu Mgr. Petr Jordán  

Akce žákovského parlamentu na ZŠ Nezamyslice
Na naší škole již mnoho let 

funguje žákovský parlament. 
Náplní činnosti je nejen sbírá-
ní podnětů od žáků ke zlepšení 
školního prostředí, ale i zapojení 
dětí do celoškolních akcí. V tom-
to školním roce jsme zatím při-
pravili např. akce Pěšky do školy, 
Puntíkový den a Krabice od bot.

V září jsme se poprvé přihlá-
sili do celostátní akce Pěšky do 
školy. Cílem byl nejen zdravý 
pohyb, ale také uvědomění si do-
pravní situace v okolí školy. Žáci 
se v týdnu od 18. září do 22. září 
2023 každé ráno prošli do parku 
pro kontrolní razítko, následně 
se docházka zapsala do archů. 
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Na poslední den se k nám připojili i policisté a pro děti byly připraveny sou-
těže a odměny od sponzorů. Po sečtení bodů za docházku, plus doprovodné 
akce spojené s tématem dopravy a případné fotky organizátoři vyhlásili vítě-
ze. Třída 7. B se umístila na 3. místě a 2. A na 2. místě v kraji. Jako škola jsme 
obsadili úžasné páté místo. (Celkem bylo jen v Olomouckém kraji přihlášeno 
36 škol).

Měsíc říjen patří již tradičně symbolickému vyjádření podpory lidí s pso-
riázou. 25. října 2023 se malí i velcí oblékli do puntíků. Akci zdokumentovala 
fotografk a ŽP Ella Dosoudilová z 8. A, žákyně 6. B – Nikola Leciánová a Ka-
mila Černá rozdávaly puntíkaté odměny.

V předvánočním čase rádi myslíme na dárky pod stromečkem. Nejen na 
ty, které dostaneme, ale i na ty, kterými uděláme radost druhým. Celorepub-
liková sbírka Krabice od bot je krásnou příležitostí, jak obdarovat potřebné. 
Každá třída naplnila krabici pro vybrané dítě, některé i dvě, zaměstnanci ško-
ly kompletovali krabici pro dospělé a rodinu. Letos se k nám přidala i naše 
mateřská škola. Sešlo se krásných třicet dárků, které věříme, že zpříjemní vá-
noční svátky obdarovaným. Diakonie Prostějov každé třídě věnovala drob-
nou samolepku a velké DÍKY. 

Štědré a klidné svátky přejí žáci ZŠ Nezamyslice.
Jana Kocourková
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Hladké postupy ve fl orbalových soutěžích 
Předvánoční čas je naplněn mimo jiné i několika fl orbalovými soutěžemi 

v různých věkových kategoriích. A je poznat, že naše děti fl orbal umí a po-
stupují do vyšších soutěžních klání. Nejmladší žáci z 3. až 5. třídy vybojo-
vali postup do krajského kola soutěže ČEPSCUP. Turnaj se konal ve středu 
29. listopadu 2023 v Prostějově ve sportovní hale gymnázia O. Wichterleho. 
Z původních 12 týmů dorazilo 8.

V naší skupině jsme postupně porazili soupeře 6:0, 7:2 a 6:0. S jistým po-
stupem a tím i menší koncentrací jsme ještě nastoupili k bonusovému zá-
pasu, který pořadatel uspořádal navíc – malé fi nále s dalším postupujícím 
– ZŠ Melantrichova. Zápas jsme prohráli 4:6. Radost z postupu nám to ale 
již nemohlo pokazit. Tímto výsledkem se na turnaji naše družstvo umístilo
na 2. místě v okrese. 



9

A  kdo postup vybojoval? Tým ve složení: D. Cetkovský, M. Doležel, J. 
Dvořák, P. Kouřil, T. Nešpůrek, E. Přibylíková, D. Přidal, F. Remeš, M. Zaple-
tal a J. Zaremba.

Důležitý pro nás byl pocit z pohodové hry plné krásných herních mo-
mentů se spoustou gólů v celém turnaji. Bylo vidět, že naši hráči mají hodně 
zkušeností ze soutěží, že se fl orbalem opravdu baví! Už se těšíme na další část 
soutěže – krajské kolo. Cílem je opět postup do dalšího kola.

Další soutěží na okresní úrovni bylo základní kolo soutěže dívek v kate-
gorii 6. – 7. ročník. Dívky ve třech zápasech 4. prosince 2023 nastřílely 20 
branek a od soupeřek obdržely jen jednu!

 V dalším kole se budou účastnit okresního fi nále a boje o postup do kraj-
ského kola soutěže. Šance jsou určitě velké! Soutěžily: A. Hanáková, S. Hrdá, 
E. Hronková, A. Hudečková, M. Kocourková, A. Králová, D. Letochová, K. 
Matušincová, N. Navrátilová, K. Nováková, L. Pavelková, E. Schierová, T. 
Štvrtecká, S. Záhorová.

Mgr. Petr Jordán
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Dobrodružství s počítačem

Ve čtvrtek 23. listopadu se vybraní žáci z 5. A a 5. B zúčastnili dalšího 
ročníku již tradiční soutěže Dobrodružství s počítačem, kterou zaštiťu-
je Cyrilometodějské gymnázium v Prostějově. Žáci se utkali ve znalosti 
vyhledávání, kreativní tvorby v malování, upravování textu a v nepo-
slední řadě i týmové spolupráci.

V  letošním roce se za naši školu zúčastnily dva týmy, kdy tým 5. 
A ve složení Alžběta Špíšková, Elen Vodáková, Filip Remeš a Adriana 
Novotná obsadil pěkné 21. místo. Velkého úspěchu dosáhl tým 5. B ve 
složení Pavla Jánská, Karolína Srnečková, Kryštof Juras a Dominik Zu-
zinec, kdy z třiceti pěti zúčastněných týmů „naši“ obsadili krásné třetí 
místo (!). Skvělé umístění v takové konkurenci ukazuje, že informatiku 
naši žáci umí. Výhercům i všem zúčastněným moc gratulujeme a děku-
jeme za skvělou reprezentaci naší školy v  této prestižní soutěži. Velké 
poděkování také patří panu Jánskému za zajištění dopravy pro vítězný 
tým na slavnostní předání cen.

za učitele IT Mgr. Ondřej Čáp
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V naší škole podporujeme čtenářství
– čteme, píšeme, tvoříme…

Kamarádi ze školy četli pověsti kamarádům ze školky
Děvčata ze tříd 9. A, 8. B a  7. A  - K. Mlčochová, A. Přibylová, E. 

Tománková, N. Jordánová, D. Zbořilová, K. Hrubá, T. Halouzková, E. 
Přibylová a E. Hronková - v týdnu od 30. 10. do 3. 11. četla dětem z ma-
teřské školy před spaním pověsti z krásné knížky Staré pověsti české pro 
děti od Jany Eislerové.

Zapojili jsme se tak již poněkolikáté do celorepublikového projektu 
„Celé Česko čte dětem“. Malým kamarádům se čtení moc líbilo, protože 
jejich velké kamarádky vše zvládly na jedničku. Některé dívky se do 
postav z pověstí dokonce i „převtělily“. Dětem předčítaly v kostýmech 
kněžny Libuše, císaře Karla IV. a také hrdiny Bivoje, a to i s plyšovým 
kancem. 

Za krásné čtení dostala děvčata památeční záložku a sladkou odmě-
nu. Největší odměnou jim však byly rozzářené dětské oči a radost ma-
lých dětí. 

Záložky do knih pro slovenské kamarády
V  druhé polovině září a  v  měsíci říjnu se všechny třídy naší školy 

zapojily do česko-slovenského projektu „Záložka spojuje školy“. Pod 
vedením svých učitelů češtiny a výtvarné výchovy se naše děti pustily 
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do výroby záložek do knih 
pro své slovenské kamarády. 
V  některých třídách probí-
haly i  besedy nad knihami, 
které si žáci donesli do vy-
učování, povídali si o  oblí-
bených hrdinech. Záložky, 
které žáci vytvořili, byly vel-
mi osobité a hezké. Náměty 
byly různé, ale všechny se 
týkaly oblíbených knih a hr-
dinů. Na zadní stranu děti nalepily logo naší školy a připsaly přátelský 
vzkaz.

Partnerská škola, která nám byla vybrána – Základná škola, V. Javorku 
32, se nachází v Žilině. Je to sportovní škola. Do balíku na Slovensko jsme 
kromě záložek vložili i několik výtisků školního časopisu Písařík a pro-
pagační materiály naší školy a  městyse Nezamyslice. Také jsme dětem 
poslali knihu českých pohádek, do které napsaly věnování samy děti.

Z partnerské školy nám přišlo srdečné poděkování a také krásné zá-
ložky pro naše žáky. Naše děti se na záložky ze Slovenska moc těšily 
a měly z nich velkou radost. V balíku ze Slovenska byly i krásné pub-
likace o  Žilině a  o  úspěších slovenského hokeje. Tyto publikace jsme 
uložili do žákovské knihovny.

Jsme rádi, že jsme se projektu mohli zúčastnit. Tvořilo se nám skvěle 
a také spolupráce se slovenskou školou byla výborná.

Náš časopis Písařík opět mezi nejlepšími časopisy
Každý týden se setkávají redaktoři našeho školního časopisu a píší 

a  kreslí své příspěvky, které pak vydáváme v  našem časopisu Písařík. 
I v letošním roce se náš časopis probojoval do celostátního finále sou-
těže školních časopisů. 

To se konalo v  pátek 24. listopadu 2023 na Fakultě sociálních stu-
dií Masarykovy univerzity v Brně. Každá redakce mohla vyslat pouze 5 
svých zástupců. Do Brna se na finále vydaly tyto redaktorky: Elen To-
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mánková, Nela Jordánová, Anna Přibylová, Karolína Mlčochová a Ele-
na Hronková.

Na fakultě se konaly novinářské dílny, workshopy, diskuze s noviná-
ři, fotografická výstava a mnoho dalších akcí pořádaných v rámci akce 
„Multimediální den“. Tentokrát na téma Jak se dělá prezident. 

Naše redaktorky se aktivně zapojily do novinářských dílen pořáda-
ných novináři MF DNES a iDNES, brněnského deníku Rovnost či stu-
dentského deníku Atrium. 

Na závěr Multimediálního dne přišlo vyhlášení výsledků soutěže 
„Školní časopis roku 2023“. Na pódium si pro ocenění šly naše redak-
torky celkem třikrát - za 2. místo v kategorii Obsah, za 4. místo v kate-
gorii Tištěný časopis žáků 2. stupně základních škol a za 3. místo v ka-
tegorii Webový časopis.

Tento krásný výsledek je společným dílem celé naší redakce, která na 
tvorbě časopisu pracovala celý rok. 

Mgr. Jarmila Krupičková
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Vzděláváme se s O2 CHYTROU ŠKOLOU
– jak vše proběhlo

Již v minulém vy-
dání obecního zpra-
vodaje jsme vás se-
známili s projektem. 
V tomto článku se již 
objeví výsledky. Cí-
lem projektu byl roz-
voj digitálního vzdě-
lávání učitelů, žáků 
a  rodičů i  prarodičů 
za pomoci moderních technologií. Přinášíme statistiku, kolik pedagogů, 
žáků a  rodičů i  prarodičů žáků se účastnilo vzdělávacích akcí na téma 
bezpečného chování na internetu, zejména na sociálních sítích. 
Statistika Projektu O2 – Chytrá škola v období říjen – listopad 2023: 
- žáci: téma – Základní modul – z 6. ročníku se celkem účastnilo 39 žáků 
a ze 7. ročníku 36 žáků
- žáci: téma – Sociální sítě – z  8. ročníku se celkem účastnilo 36 žáků 
a z 9. ročníku 34 žáků
- senioři: téma – Bezpečně na internetu – celkem se účastnilo 5 seniorů
- rodiče: téma – Nebezpečné výzvy – celkem se účastnilo 10 rodičů
- pedagogové: téma – Nebezpečné výzvy – celkem se účastnilo 40 peda-
gogů

Věříme, že se nám podařilo předat zajímavé informace důležité pro 
všechny věkové kategorie. Nejčastější zpětnou vazbou od účastníků bylo 
překvapení týkající se množství a  důmyslnosti aktivit, které probíhají 
v internetovém on-line prostoru.

Více informací o nadaci a projektu naleznete na webech: 
www.o2chytraskola.cz a www.bezpecnevsiti.cz .

Mgr. Petr Jordán, ředitel školy
Ing. Jaroslava Kurejová, metodik prevence
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Mateřská škola
Vážení čtenáři Hvězdičky,
     rok se s rokem sešel a my jsme se opět ocitli na přelomu dalšího roku. 

Je tedy čas bilancovat, přemýšlet, radovat se a také se těšit na nové zítřky. 
Co se nám v naší mateřské škole povedlo? Co jsme zažili? Na podzim jsme 
v naší školce přivítali spoustu nových dětí, s většinou jsme prošli nelehkým 
adaptačním obdobím, ale vše se nám podařilo ladně zvládnout a dnes už se 
těšíme na vánoční besídky. 

Z kraje nového školního roku jsme hned s dětmi ze třídy Koťátek zvládli 
povedené vystoupení v rámci Svatováclavských slavností na téma „Hanácká 
veselice“, které se našim dětem moc vydařilo. Předvedly, že jsou praví Hanáci, 
děti zatancovaly hanácké tance a zazpívaly hanáckou píseň. Jejich výkon byl 
náležitě odměněn krásným potleskem a cukrovou vatou.

V průběhu měsíce října jsme zvládli podzimní Drakiádu, Den stromů i 
naše tradiční Uspávání broučků u kapličky. Nezapomínáme ani na projekt 
Celé Česko čte dětem. V rámci projektu nám přišel přečíst příběh veverky 
Zrzečky pan Daniel Přecechtěl, který se dětem představil jako pan Podzim. 
V rámci tohoto projektu na pana Podzima navázaly děti ze základní školy, 
které nám krásně předčítaly a v kostýmech prezentovaly Staré pověsti české. 
Všechny akce byly vydařené, jen radost z nich nám trošku zkazil vandalis-
mus některých lidí kolem, kteří nám opět rozbili domeček pro broučky. My 
se však s dětmi nedáme, jsme vytrvalí a stále si jdeme za svými cíli. Proto 
jsme při naší další návštěvě okolí kapličky hned domeček opravili. A tak, 
půjdete-li někdy kolem a uvidíte, že je domeček ve špatném stavu, neváhejte 
nás kontaktovat. My si s tím poradíme a domeček dáme zase do původního 
stavu.

Listopad jsme zahájili krásnou večerní Světýlkovou stezkou, na které byla 
hojná účast dětí a jejich rodičů. Děti s sebou nesly lampióny, plnily úkoly 
na šesti stanovištích a v závěru stezky si vyzvedly drobné odměny. Děti se 
zaujetím splnily všechny úkoly, které jsme pro ně měly připraveny a podle 
rozzářených dětských očí soudíme, že se dětem stezka moc líbila. Na světýl-
kovou stezku hned navazovalo školkové strašidlení, kdy se děti převlekly do 
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kostýmů duchů, strašidel, netopýrů a jiných příšer a užily si báječné dopole-
dne plné her a tance. 

V polovině listopadu jsme s dětmi jeli na divadelní představení v Prostě-
jově, kde měly možnost zhlédnout pohádku Dlouhý, Široký a Bystrozraký. 
Byl to pro ně významný kulturní zážitek, děti se pěkně nastrojily a vyjely 
za kulturou do velkého města. Představení bylo plné kouzelných efektů, tak 
jak se na pořádnou pohádku sluší a patří. V listopadu jsme také zahájili pla-
vecký výcvik v aquaparku Vyškov, kde se děti učí všemožné předplavecké 
dovednosti. Děti výuka velmi bavila a některé i po hodině a půl jen nerady 
opouštěly bazén.

Listopad jsme uzavřeli vánočním jarmarkem, na kterém bylo k zakoupení 
plno vánočních výrobků dětí, ale také bývalých a současných paní učitelek. 
Jarmark hodnotíme celkově jako velmi vydařený, výtěžek z něj zase poputuje 
na nějakou akci pro děti či různé odměny. Všem, kdo nás navštívili a některý 
z našich výrobků si zakoupili, moc děkujeme. 

A jak už jsem psala na začátku, čas rychle utíká a my už se připravuje-
me na vánoční besídky. Adventní čas jsme započali návštěvou Mikuláše a 
jeho pomocníků, kteří dětem přinesli krásný mikulášský balíček. Děti jim 
na oplátku předvedly, co se již ve školce naučily, a tak se přednášelo, trošku 
cvičilo i zpívalo. Besídky jsou zatím ještě před námi, ale již máme všichni 
jasnou představu, co rodičům ukážeme. Věřím, že se mají všichni na co těšit.

Na závěr bych Vám všem, čtenářům Hvězdičky, ráda za všechny zaměst-
nance mateřské školy, 
popřála klidné a poho-
dové Vánoce plné po-
těšení, lásky, úsměvů a 
krásných chvil stráve-
ných s vašimi nejbliž-
šími. Také v roce 2024 
pevné zdraví, spoustu 
pozitivní energie a ži-
votního optimismu.

Mgr. Veronika
Remešová
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Domov „Na Zámku“ se zapojil
do Týdne sociálních služeb

Letošní Týden sociálních služeb se konal ve dnech 2.-8. října. Svými 
aktivitami se do něj zapojil i Domov „Na Zámku“ v Nezamyslicích, a to 
prostřednictvím Terapeutického dne.

Týden sociálních služeb každoročně vybízí ke dni otevřených dveří 
v  zařízeních sociálních služeb. V  Domově „Na Zámku“ jsme se roz-
hodli, že místo prohlídky jednotlivých domácností zvolíme prohlídku 
společných prostor, prostor terapií a zahrady. Pokoje uživatelů jsou je-
jich soukromým prostorem, kde jsou doma. Však kdo z nás by si pozval 
veřejnost do svých domácností a ložnic?

Terapeutický den v  Domově „Na Zámku“ byl věnovaný prohlídce 
terapií a zahrady, která je pro uživatele nejen místem relaxace a zába-
vy, ale také prostorem, kde probíhá řada aktivizačních a terapeutických 
činností, jako je například aromaterapie, lamaterapie, zooterapie a ze-
jména samotná zahradní terapie. 

Terapeutický den byl rozdělen do dvou bloků. V dopoledních hodi-
nách k nám zavítali bývalí zaměstnanci Domova „Na Zámku“, odpole-
dní blok byl určený pro pracovníky spolupracujících subjektů. Návštěv-
níci se seznámili s  terapiemi a  v  následné diskuzi mohli sdělit svoje 
postřehy, vyměnit si zkušenosti. Zájemci nahlédli do kožedělné i  ko-
šíkářské terapie, do prostoru relaxačně – terapeutické místnosti Sno-
ezelen, do rehabilitace a  v  neposlední řadě do nově zrekonstruované 
místnosti keramiky. 

Závěrem bychom rádi poděkovali za celoroční práci všem našim za-
městnancům, kteří se podíleli na poskytování sociální služby.  Velký 
dík patří též všem spolupracujícím subjektům, dodavatelům, opatrov-
níkům. 

Všem spoluobčanům pak přejeme požehnané svátky vánoční a pev-
né zdraví v novém roce 2024. 

Vedení Domova „Na Zámku“, p. o.
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Podzim u hasičů v Nezamyslicích
Vážení spoluobčané!
Podzim je za námi a zde je malá rekapitulace našich aktivit. V pátek 6. říj-

na jsme s mládeží vyrazili po katastru naší obce, kde jsme za zámkem, farou 
a postupně kolem místního hřbitova sbírali odpadky. Jako odměnu za práci 
jsme pro děti na hasičárně připravili drobné občerstvení a opékání buřtů. 

Koncem října jsme v naší obci uspořádali druhý letošní sběr starého žele-
za a vysloužilých elektrospotřebičů. Na odvoz odpadu nám zapůjčil městys 
Nezamyslice a ZD Tištín traktory a odpad jsme odevzdali ve sběrně kovo-
vého odpadu, elektrospotřebiče jsme předali k  ekologické likvidaci. Všem 
občanům, kteří nám připravili sběr k odvozu, děkujeme. Téhož dne jsme od-
poledne na žádost starosty obce káceli poškozený strom v areálu místního 
hřiště. 

Začátkem listopadu jsme uspořádali na hasičárně školení na téma první 
pomoci, a to pro hasiče z našeho 17. okrsku. Školení se účastnily jednotky 
sborů z obcí Dřevnovice, Tištín, Koválovice-Osíčany a místní Nezamyslice. 
Také dorostenci z uvedených sborů se na školení přijeli podívat a ledasčemu 
se naučili. Hned druhý den v dopoledních hodinách jsme na žádost majitel-
ky domu na ulici Vyškovská rozebrali střechu, která byla v havarijním stavu 
a hrozilo její zborcení. 

V sobotu 2. prosince jsme připravili pro občany občerstvení a osvětlení 
programu při rozsvěcování vánočního stromu na náměstí u kostela. V sou-
časné době připravujeme na termín 16. prosince promítání fi lmu Pelíšky 
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Dotazníkové šetření a beseda s občany

u hasičárny pod širým nebem, kde bude také připraveno občerstvení a něco 
na zahřátí. Jste srdečně zváni.

Od začátku října naše jednotka vyjížděla ke třem událostem, jednalo se 
v jednom případě o dopravní nehodu se zaklíněnou osobou a ve dvou pří-
padech o požár.  Jelikož se blíží vánoční svátky a konec roku, tak mi dovolte 
popřát Vám všem jejich příjemné prožití, hodně zdraví, lásky a štěstí, a ať se 
brzy zase potkáme na nějaké pěkné nezamyslické akci. 

Kamil Málek, starosta SDH Nezamyslice

Ve čtvrtek 19. října 2023 proběhla v kulturním sále SRC v Nezamyslicích 
prezentace výsledků dotazníkového šetření a beseda s občany. V květnu letoš-
ního roku byl občanům městyse zpřístupněn dotazník v papírové i elektronické 
podobě. Cílem bylo zjištění spokojenosti občanů s fungováním obce ve všech 
oblastech. Vyjádřit se občané mohli k fungování úřadu, úpravě obce a údržbě 
zeleně, nebo vyjádřit svoji spokojenost např. v oblasti školství, zdravotnictví, 
sportu a kultury. 

Moje prezentace začala shrnutím nápadů občanů z podobného dotazníku 
z  roku 2015 a  jejich úspěšných realizací v  následujících letech. Následovala 
ukázka nápadů, podnětů a požadavků, které se objevily v letošním dotazníku. 
Vysvětlil jsem a okomentoval reálnost některých návrhů i přínos vyjádřených 
názorů pro další směřování obce. V poslední části prezentace byly představeny 
investiční akce. Některé již letos realizované, některé „rozjeté“ a další ve fázi 
projektování a příprav. 
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Následovala beseda s občany, při které byly diskutovány jak prezentované 
závěry z dotazníků, tak i jednotlivé investiční akce. Nejvíce diskutovaným té-
matem byla problematika odpadového hospodářství, kde jsem názorně před-
stavil a  snažil se vysvětlit současnou poplatkovou politiku a  předpokládaný 
budoucí vývoj v oblasti odpadového hospodářství.  Díky pozitivním ohlasům 
přítomných občanů po ukončení diskuze, nebyla tato forma sdílení informací 
určitě poslední a budu se těšit na další setkání. 

Ing. Vlastimil Michlíček, starosta

Jubilanti – II. pololetí 2023

V sobotu 4. listopadu 2023 jsme v obřadní síni městyse přivítali jubilanty, 
kteří oslavili své kulatiny ve druhé polovině letošního roku. Dorazili tentokrát 
v opravdu hojném počtu. Malé slavnosti se zúčastnilo 24 oslavenců. Za sebe 
musím říci, že šlo opět o událost více než příjemnou. Byli jsme svědky milého 
setkání bývalých spolužáků a kamarádů. Povídalo se a vzpomínalo, účinkující 
k tomu navíc vytvořili skvělou atmosféru, díky níž některým ukápla i slzička. 
Po slavnostním obřadu a podpisech oslavenců do pamětní knihy městyse, ná-
sledoval společný přípitek a osobní gratulace. Poté bylo na pořadu společné 
fotografování a předání dárků od městyse.

Ty, kteří nemohli z jakýchkoliv důvodů přijít, jsem následně navštívil v je-
jich bydlišti. Popřál jsem jim také pevné zdraví do dalších let a předal dárkové 
balíčky. 

Ing. Vlastimil Michlíček, starosta
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Vítání občánků

Se kterým jsi Betlém navštívila

V sobotu dne 4. listopadu 2023 přivítal starosta městyse, Ing. Vlastimil 
Michlíček, v obřadní síni městyse Nezamyslice nové občánky. Přivítali jsme 
tentokrát pět holčiček. 

Novými občany Nezamyslic jsou: Marie Adamová, Meda Bartošková, 
Sára Brücknerová, Laura Mlynarčíková a Aneta Peřinová.

Dětem přejeme hlavně pevné zdraví a hodně úspěchů v životě, rodičům 
hodně radosti, ale také trpělivosti při jejich výchově. 

Tak tu máme opět advent – Vánoce. Dobu, kterou zajisté nechce-
me mít spojenou pouze s úklidem, nákupy dárků, předvánočním stre-
sem, pečením a vařením. Věřím, že to vše podstupujeme jen proto, že si 
chceme dávat lásku.

Obraz, který je součástí tohoto duchovního povzbuzení, se snaží vy-
stihnout a zdůraznit, kde skutečnou Lásku vzít, abychom ji mohli za-
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kusit a vzájemně se jí obdarovávat. Je na něm vyobrazen pohled Marie, 
která je těsně před porodem Spasitele – Boha. Právě v této tíživé situaci 
s Josefem přišli do města Betléma, kde hledají ubytování. Josef se sna-
ží přesvědčit místní majitele hostinců a  jiných příbytků o  důležitosti 
situace a Maria, která nosí Boha – Lásku pod svým srdcem, s obavou 
sleduje, jak lidé, nic netušíc, upřednostňují všelijaké zájmy před tím, co 
je ze všeho nejvíc.

Co mají tak důležitého „na práci“? Vždyť Bůh je zde – přehlížen v tě-
hotné ženě, která je po dlouhé a  náročné cestě nucena přijmout fakt 
lidského sobectví.

Vyprošuji nám všem, abychom už nyní v adventu, vnímali přítom-
nost Boha tam, kde bychom Ho zřejmě vůbec nečekali – možná, že tento 
nekonečně bohatý dárce nás očekává v naší těsné blízkosti – v podloubí 
našeho příbytku. Neboť to On – Láska, je zdrojem skutečné vánoční 
atmosféry.

Takto prožitou dobu adventní ve vzájemném obdarovávání se Láskou 
do následných vánočních dní vám všem ze srdce vyprošuji a  k  tomu 
vám žehnám.

+P. Marek Glac
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Adventní bilancování

Dne 28. 9. hodová mše svatá za účasti krojovaných i následující ho-
dový koncert v kostele sv. Václava s taneční skupinou Rút a pěveckým 
sborem Canticum ukončil hodový týden. Následovaly Dušičky a svátek 
všech svatých. Ještě před napadnutím sněhu se stihly opravy na stodole 
a chlévech na faře.

No, a teď už máme advent, který je u nás v městysi tradičně zahajo-
ván rozsvícením vánočního stromu před kostelem. Naši mladí se účast-
nili Církevního silvestra v Brodku u Prostějova. I přes velkou nepřízeň 
počasí byly obě akce hojně navštíveny a  splnily jistě svůj úkol, aby se 
lidé setkali a společně připravili na nejkrásnější svátky v roce.

Hned druhý den bylo v  kostele opravdu živo, nejdříve se žehnaly 
vánoční věnce, letos jich bylo 
14, potom k  nám do kostela 
zavítal svatý Mikuláš s  andě-
lem, který přinesl odměnu 
dětem. Sváteční atmosféra 1. 
adventní neděle však nekon-
čila. Odpoledne zde vystu-
poval Pěvecký sbor Canti-
cum s komorním orchestrem 
z  Němčic nad Hanou. Ne-
zapomenutelný zážitek pro 
všechny přítomné. Umožnil 
nám to, co k adventu patří a je 
jeho hlavní náplní – zamyslet 
se, zklidnit a  uvědomit si, že 
právě první adventní neděle, 
železná, je symbolem splně-
ných přání a  naděje na lepší 
časy. Co víc vlastně dnešní 
svět potřebuje? Druhá nedě-
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le, bronzová, je ve znamení 
péče o vztahy a tam máme 
asi každý nějaký ten nedo-
statek. Třetí neděle, stříbr-
ná, zapaluje růžovou svíci 
a  je symbolem přátelství. 
Čtvrtá svíce na zlatou ne-
děli představuje mír a klid.  

Ale to už jsme trochu 
předběhli, jsou zde také ro-
ráty, každý čtvrtek v 6.20 se 
ztemnělým kostelem vydá 
se svíčkami několik dospě-
lých a  dětí na mši svatou, 
následuje občerstvení na 
faře. Znovuobnovená far-
ní kavárna, pod taktovkou 
Terky Pavlíkové, je příjem-
ným zpestřením po neděl-
ní bohoslužbě před sváteč-
ním obědem.

Štědrý den je tradičně 
věnován hlavně dětem na 
dětské mši, kdy i se svojí netrpělivostí z nadcházejícího večera ozvláštní 
mši svatou svým vystoupením. Ráno při mši svaté na svátek Svaté ro-
diny se tradičně obnovují manželské sliby, rozloučení se starým rokem 
nás pak čeká 31. prosince ve večerních hodinách při adoraci. Na 6. led-
na 2024 potom připadne tříkrálová sbírka.

Vzpomeňte, že čtyři týdny, které předchází tomu tolik očekávanému 
dni, kdy se v malých jeslích symbolicky narodí, jako každý rok, Ježíšek, 
nejsou jenom o shánění dárků, úklidu, besídkách a večírcích. Jsou hlav-
ně o lásce, naději, víře (jakékoliv) v to dobré a o blízkosti lidí vůbec.

Radostné vánoční svátky a do toho nového roku zdraví, klid a mír!
Bohuslava Novotná
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Po roce opět v Extralize
Bratři Petr a  Martin Přikrylové suverénně ovládli všechny tři letošní 

turnaje druhé nejvyšší soutěže první ligy. Celou soutěž vyhráli s náskokem
15 bodu před druhým postupujícím Zlínem a po roce se opět představí mezi 
nejlepšími v extraligové soutěži. Můžeme se těšit, že jeden z turnajů uvidíme 
i v naší hale. Děkujeme všem příznivcům a úřadu městyse Nezamyslice za 
podporu oddílu a přejeme hlavně hodně zdraví v novém roce.

Celkové pořadí 1. ligy:
1. PRIMA Nezamyslice 48 bodů
2. Sokol Zlín 4  33 bodů
3. Sokol Zlín 3  28 bodů
4. Sokol Šitbořice 1  23 bodů
5. Spartak Chrastava 22 bodů
6. Favorit Brno 2  22 bodů
7. Sokol Šitbořice 2  7 bodů
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Výsadba Končiny

Dne 11. 11. si občané Nezamyslic vysadili v lokalitě za obytným souborem 
Končiny 35 ks nových stromů pořízených v  rámci podpory Státního fon-
du životního prostředí ČR z  NPŽP Výzvy č. 4/2021 v  celkové předpoklá-
dané hodnotě 233.889,-- Kč. Chceme tím dosáhnout odvodnění této části 
městyse, která se dlouhodobě s přebytečnou vodou potýká. Ve spolupráci 
s odborníkem jsme navrhli k výsadbě především stromy, které milují vláhu 
a jsou tedy schopny pohltit velké množství vody, což by mělo snížit zavlhčení 
pole za Končinami. Na jaře příštího roku bychom rádi doplnili tuto výsadbu 
o keře a vyseli luční kvítí a trávu. V plánu je za pomoci dotace, nebo i bez ní, 
vybudovat mezi zástavbou a novou výsadbou nízký val, který bude vyspá-
dovaný směrem k jezeru, které se po velkých deštích tvoří pod cyklostezkou 
z Končin ke kapli, a v tomto místě by měl být vybudován poldr s přepadem, 
který přebytečnou vodu pojme. Toto vše by mělo pomoci ke zmírnění dopa-
dů prudkých dešťů v kombinaci s vysokou spodní vodou v této lokalitě. 

 Chtěli bychom tímto poděkovat čtyřicítce občanů Nezamyslic a  Těšic, 
kteří se nezalekli těžké práce a výsadbu provedli. Měli jsme radost i ze spous-
ty dětí, které se zapojily do práce, každé dle svých schopností. Na závěr jsme 
si společně opekli špekáčky. Děkujeme také zaměstnancům městyse, kteří 
pozemek připravili k výsadbě včetně předvrtání děr pro stromy, čímž nám 
ušetřili velký kus práce. 

Myslíme, že jsme všichni zkrášlili další kus Nezamyslic, a  doufáme, že 
bude všem k užitku. 

Dagmar Pavlíková, místostarostka
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Postřehy odjinud

Deštivé Němčice přivítaly seniory z Nezamyslic

Na jaře letošního roku jsme měli v naší obci návštěvu Klubu důchodců 
z Němčic nad Hanou. A protože se o ně vzorně postarala paní místostarostka 
a napekla výborné buchty, byli jsme na oplátku pozváni my k nim. Protože 
zde bohužel žádný klub důchodců nemáme, záleželo na zájmu místních, zda 
se této akce zúčastní. Nakonec se jelo několika auty a ač pršelo, nikdo neli-
toval. Byli na nás připraveni. Nejdříve jsme v knihovně zhlédli dokument 
vytvořený o městě, potom jsme se přesunuli do sokolovny. V plánu byla ještě 
škola a hala, to jsme však v  časové tísni vypustili. I  tak jsme se dozvěděli 
mnoho novinek, a hlavně se lidé setkali a mohli si popovídat, potkali se bý-
valí spolužáci, dávné lásky, ale i neznámí.

Bylo to velmi příjemné odpoledne, a tak si říkám, proč to jinde jde a u nás 
ne. Začal zde působit Klub 50+ a tato možnost je pro všechny, kdo mají zájem 
tvořit, něco se dozvědět, popovídat si, posedět si a přijít mezi lidi. Tak stále 
přemýšlím, proč je tak malý zájem, když v Němčicích byli všichni spokojení. 
Tam to neorganizuje město, lidé se scházejí, každý má svůj úkol, nečekají, 
kdo jim vymyslí zábavu, sami stále něco podnikají.

Budou Vánoce a lidé si mají být tak nějak blíž. Tak co nějaké předsevzetí, 
zkusit přijít, zapojit se a  trochu „vylézt na světlo“. Těšíme se na kohokoliv, 
kdo bude chtít přijít mezi nás, ať do klubu nebo na některou sešlost, není to 
o sešlosti věkem, ale o sejití se člověka s člověkem.

S přáním krásných svátků a nového roku 2024
Bohuslava Novotná

Někdy v únoru jsme podnikli výlet do nedalekých Nezamyslic, kde nás 
přijala a  městysem provedla paní místostarostka Dáša Pavlíková. Dlouho 
nám trvalo, než jsme jim návštěvu oplatili.

Za deštivého počasí  31. října 2023 k nám dorazila skupina 18 nezamyslic-
kých seniorů pod vedením jejich paní místostarostky.  Měli jsme připravenou 
procházku po našem městě a městských zařízeních, ale  lilo. Proto jsme zašli 
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jen do knihovny, kde pro nás paní kulturní referentka a slečna knihovnice 
připravily promítání fi lmu o našem městě. Takže naše milá návštěva o nic 
nepřišla, vše viděla na promítacím plátně.

Odtud jsme přejeli auty do naší sokolovny, kde již čekali naši senioři, kteří 
vše  pěkně připravili. Nezamysličtí přivezli vyhlášený zákusek paní místosta-
rostky a láhev vína. Nejvíc nás potěšil dar v podobě nádherné knihy o Neza-
myslicích, kterou nám seniorům věnovali senioři z Nezamyslic. Předala nám 
ji sestra autora této knihy, pana Bohumila Outraty. Moc si toho vážíme.

Povídalo se, pojídalo a popíjelo. Zjistili jsme, kolik z nás se známe, ko-
lik máme společného. Kolem páté hodiny jsme se rozloučili a slíbili si, že se  
v příštím roce zase setkáme. Děkujeme jim za milou návštěvu.

Pak jsme vše rychle uklidili a dali věci do pořádku.
Děkuji všem, kteří přiložili ruku k dílu, připravili pohoštění, obsluhovali, 

vařili kávu, čaj či svařák, i těm, kteří jen tak přišli a věnovali se našim hostům.
Zapsala Naďa Tesaříková
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Nezamyslické ZUŠkoviny

Po jistě očekávaném odpočinku letních prázdnin započala naše Zá-
kladní umělecká škola Němčice nad Hanou nepřímo svoji činnost již 
v posledních červencových dnech XXVIII. ročníkem letního hudebního 
tábora, který se opět konal v obci Rovensko pod Troskami v rekreačním 
středisku Palda. 52 dětských účastníků tábora si v doprovodu pedagogů 
a vedoucích připravilo jako obvykle hudebně-taneční program pro veřej-
nost a rodiče.

Školní rok 2023/2024 pak zahájila ZUŠ v sobotu 16. září velkolepým 
vystoupením smíšeného školního orchestru Richband pod vedením p. 
uč. R. Prokopa na Hanáckých slavnostech (hodech) v  Prostějově, kde 
měli naši mladí muzikanti příležitost zahrát si na skutečně profesionál-
ním a  velkém pódiu s  nejmodernější zvukovou a  světelnou technikou. 
Koncert byl přenášen kamerami na velkoplošné LED obrazovky. Zaplně-
né prostějovské náměstí odměňovalo muzikanty z Richbandu vydatnými 
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potlesky a při skladbě Hey, Jude si diváci společně se zpěváky orchestru 
i  zazpívali. Z  celého koncertu byl taktéž pořízen videozáznam, který lze 
nalézt na internetovém portálu youtube.com.

V sobotu 2. prosince se již tradičně na náměstí pod místním kostelem 
konala akce Rozsvícení vánočního stromu. Vystoupení zahájili fanfárami 
žáci studující hru na dechové nástroje za doprovodu p. uč. Nováka, pro-
gram dále pokračoval milým pásmem nejmenších žáků dvou přípravných 
a prvního ročníku ZUŠ pod vedením p. uč. K. Pospíšilové a a J. Noskové. 
Následovalo vystoupení větších zpěváků a program zakončili starší žáci na 
dechové nástroje, vystupující pod názvem „Nezamysličanka“. I přes oprav-
du vydatnou sněhovou nadílku, která příliš nesvědčila technice, se podaři-
lo vše zdárně zvládnout a pevně věřím, že návštěvníci z řad rodičů a příz-
nivců ZUŠ byli s programem spokojeni.

V adventním a předvánočním čase připravili pedagogové nezamyslické 
pobočky jako již tradičně tři besídky, konané v koncertním sále budovy 
ZUŠ na náměstí Děk. Fr. Kvapila. Před téměř do posledních míst naplně-
ným sálem se představila většina žáků všech studijních zaměření hudeb-
ního oboru naší pobočky, nově byla pak představena hra na cimbál, kte-
rou zde začala vyučovat p. uč. Dominika Stanislavová. Kromě samostatně 
vystupujících žáků se opět již tradičně představily dva komorní žákovské 
soubory – Kytaretto a smyčcová Muzička pod vedením p. uč. V. Křivánka 
a M. Dostála. Příjemný předvánoční čas vkusně doplnily dva vánoční kon-
certy orchestru Richband a pěveckého sboru Sedmikráska, přičemž první 
z nich se konal 13. 12. v sále SRC Nezamyslice a druhý 15. 12. v sále kina 
Oko v Němčicích nad Hanou.

Po krátké vánoční prázdninové pauze čekají žáky ZUŠ opět další aktivi-
ty, jako např. soutěže, výchovné koncerty, Večer komorní hudby, Jarní kon-
cert dechového orchestru a další, o kterých Vás budeme nadále informovat. 
Veškeré „zuškové“ dění je možno si připomenout v bohaté fotogalerii na 
webu školy www.zusnemcicenh.cz a taktéž na jejím facebookovém profi lu.

Za celý kolektiv nezamyslické pobočky ZUŠ Němčice nad Hanou bych 
Vám chtěl v tuto chvíli popřát klidné prožití vánočních svátků a všechno 
nejlepší do roku 2024. 

Vítězslav Křivánek, vedoucí pobočky ZUŠ v Nezamyslicích
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Cesta vánočního stromu 2023

Letošní vánoční strom rostl 33 let ve Sportovní ulici v  Nezamyslicích. 
Moc za něj děkuji paní Vlčové. Za zdárnou přepravu, usazení a nazdobení 
stromu děkuji našim zaměstnancům a věřím, že se vánoční strom líbí. Jeho 
putování je zachyceno na fotografi ích.

Ing. Vlastimil Michlíček, starosta
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Víte, že:

Vánoční

- Pokud je pro vás obtížné vyzvednout si v lékárně léky, můžete přinést na 
úřad městyse svůj recept, který bude předán do lékárny v Němčicích a lé-
čivo vám lékárna přiveze až domů

- Městys má s fyzickou osobou podepsanou smlouvu o odchytu volně po-
bíhajících psů. Tato služba je zpoplatněna, odchyt i případný pobyt psa 
v kotci a další náklady plně hradí majitel

- Pokud jste neslyšeli poslední hlášení místního rozhlasu, zavolejte si na tel. 
č. 606 071 607 a poslední hlášení se Vám automaticky přehraje

Rok se s rokem sešel 
je tu Vánoc čas
Ježíšek že přišel
našeptává hlas.

Dárků hory pod stromečkem
není třeba mít

Hlavně dobré lidi
kolem mír a klid.

Až zazní zvoneček
zavoní cukroví
Za svitu svíček

připijem na zdraví.

Hodně štěstí a hlavně zdraví!
Bohuslava Novotná 
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